
 
 

Rolle: 1-nestleder 

 

Navn: Kristian-Manuel villasis Duong 

Alder: 26 

Studiested:OsloMet Pilestredet,Oslo 

Studieretning: bioteknologi og kjemi 

ingeniør 

Årstrinn: 2 

Epost: duong.kristianmanuel@gmail.com 

Telefon: +4791682072 

 

Hvilken erfaring har du fra tidligere verv/organisasjoner? 

1. Det sentrale ungdomsutvalget i Industri energi 

2. Lokallags leder Moss SU,  

3. fylkesleder Østfold SU, f 

4. Fylkesleder Telemark NU 

5. Politisk nestleder UMEU 

6. Konferenase komiteen industri energi Student 

7. Styremedlem porsgrunn SV 

8. Sosialt/arangement ansvarlig Nito Studentene OsloMet 

9. Lokallagssleder Nito OsloMet 1,5+ perioder 

10. Landsmøte delegat alle nevnte organisasjoner 

 

Hvorfor er du den rette til å ha dette vervet? 

Jeg har god og bred erfaring med organisatorisk og politisk arbeid. Med min tidligere 

ledelseserfaring er jeg godt kjent med hva som skal til for å støtte min leder, og følge opp 

resten av styret. Jeg tror at perfeksjonisten i meg vil utfordre og pushe oss fremover, mens 

pragmatisten i meg vil holde oss sammen, slik at alle blir hørt og får bidratt.  
 

Mest av alt elsker jeg å støtte de rundt meg. Gjøre en innsats slik at de rundt meg kommer i 

mål og kan se gleden i dem selv som personer, og det vi gjør en innsats for. 



 
 

Hvilke ambisjoner har du for vervet? 

Utenom å oprettholde og fortsette med det gode arbeidet det tidligere styret har gjort, vil 

jeg fortsette med større fokus på andre ting. Blant annet øke realfagsrekrutteringen, 

forminske overgangen fra yrkesfag til ingeniør, og til slutt styrke kvaliteten i teknologi- og 

ingeniør utdanningene. 

 

Jeg vil jobbe for at vi får en tydligere og mer integrert stemme i regionen vi er i,  men også 

opp mot Nito Sentralt. Jeg vil gjøre mitt beste for å utarbeide rutiner som gjør at hvert ledd 

i Nito familen føler seg trygge på seg selv.  Alle i Nito familien skal føle at de får mestre 

hver sin rolle, få hjelpen og støtten de trenger. 

 

Mest av alt vil jeg støtte fremtidens Nito og kommende Nito studenter, til å vokse i rollen 

og bli en av de mange modige og gode kandidatene som fører oss fremover i 

organisasjonen. Dette er kun mulig med et godt, bredt faglig og sosialt netverk. Dette 

mener jeg er kjernen i hvorfor jeg tror vi blir i Nito og forsetter å engasjerer oss. 

Hva synes du er bra med NITO Studentene? 

Nito studentene er en varm, givende og inkluderende organisasjon. 

Jeg tror at det beste med oss er at vi har fokus på det faglige og det sosiale, Vi har den 

perfekte balansen av work and play, vi er seriøse men vi kan også ha det gøy.  

Det er i akkurat dette miljøet vi får personer som Jørn, Øystein og et slikt glødende 

sekretæriat.  

  

Alle var engang studenter som oss. Jeg tror det beste med Nito er at vi skapes, skaper, 

formes og former hverandre til å bli enda bedre enn vi kunne vært noe annet sted. 

 

Hva ønsker du at skal stå på nito.no om ditt kandidatur 

 

Mitt mål er ikke bare å arbeide for mer midler til utdanningene våre. Men også høyere 

rekruttering, større krav til forelesere. Jeg ønsker styrkede rettigheter, en økonomi som 

faktisk går rundt for oss studenter.  At vi er fullverdige medlemmer av Nito Familien (med 

også stemmerett),  men at vi får en enda bedre arena og pådriver on-and-off campus for å 

være den endringen. 



 
 

 

Jeg vil jobbe for å være din stemme, og sørger for at hvert eneste medlem opplever støtte, 

mestring og det felleskapet bare Nito familien har.  

Det er slik vi bygger oss sterke. 

Så la oss bygge fremtidens Nito sammen. 

 

Maks 100 ord 

 

 


